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 § 90 
 


Godkännande av föredragningslistan  
 
                           Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar 
 
 att godkänna utsänd föredragningslista med föreslagna tillägg. 
 ___________ 
 


 Överläggningar i arbets- och tillväxtutskottet 
 


Ordförande föreslår följande tillägg till utsänd föredragningslista: 
 
- Information utredningen av framtidens äldreboende (§ 92). 
 
- Information om remissvar- nationell mineralstrategi (98). 
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§ 91 Dnr 2025:104 
  


Beslut om tilldelning av entreprenör för rivning av Vuollerim 
skola 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar  
 
att tilldela och teckna avtal med Lotus Maskin och Transport AB för rivning av 
Vuollerims skola. 


 ____________ 
 
 Reservationer 
 
 Birgit Meier Thunborg (M) anmäler skriftlig reservation mot beslutet. 
 
 Ärendet 


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott har att tilldela upphandlingen 
för rivningen av Vuollerims skola. 
 
Anbudsutvärdering har skett utifrån en bedömning av kriterier samt lägsta 
pris. Referenser har kontrollerats. 
 
Resultat totalt anbudspris, enligt fastställd utvärderingsmodell: 
 


1. 3 Concrete Demolition AB  5 193 000,00 kr  
2. Demoleringsgruppen Norrland AB 3 875 000,00 kr 
3. Jansson Entreprenad i Linköping AB 3 264 000,00 kr 
4. Lotus Maskin och Transport AB 2 077 000,00 kr 
5. M Hansén Bil & Maskin i Norrb AB 3 782 545,00 kr 


 
Överläggningar i arbets- och tillväxtutskottet 
 
Byggledare Johannes Andersson redogör för de inlämnade anbuden för 
rivningen av Vuollerims skola. 
 


 
 
Kopia till 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
Byggledare Johannes Andersson 
Upphandlingssamordnare Sandra Stenman 
 
 



https://tendsign.com/buyer/step_show_offer.aspx?SellerProjectID=1oWz1NSug/v54RJqi9x9KgA=

https://tendsign.com/buyer/step_show_offer.aspx?SellerProjectID=zhxsJJEcqhmUVip94BkFjwA=

https://tendsign.com/buyer/step_show_offer.aspx?SellerProjectID=wGJcPxdbApnjYnJO0j/nKAA=

https://tendsign.com/buyer/step_show_offer.aspx?SellerProjectID=/EOurgybePjquNObEBRtLAA=
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§ 92  Dnr 2025:79 
 


Information om utredningen för inriktningen av framtidens 
äldreboende 


 
 Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar 
 
 att lägga informationen till handlingarna.  
 ____________ 
  
 Ärendet 
   


Kommunstyrelsen beslutade 2024-06-03, § 57: 
 
Att ge i uppdrag till chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen 
tillsammans med socialnämnden och socialchefen att utreda fördelar och 
nackdelar med olika boendealternativ för särskilt boende och eventuella 
serviceboenden i Jokkmokks kommun. 
 
Att bland övriga intressenter ha med KPR som exempel. 
 
Att arbets- och tillväxtutskottet ska utgöra styrgrupp.  
 
Att uppdraget ska återredovisas till kommunstyrelsen senast i juni 2025. 


 
Jokkmokks kommun står inför stora utmaningar: 
 


• Det föråldrade äldreboendet Kaitumgården uppfyller inte moderna 
krav på arbetsmiljö och effektivitet. 


• Boenden i Vuollerim och Porjus är kostsamma per plats. 
• Kompetensförsörjningen inom äldreomsorgen är en tilltagande 


utmaning. 
 


Efter att ha utvärderat möjligheterna till interna och externa lösningar  
föreslås nu att kommunen går vidare med en extern samarbetspartner. 
 
Att välja en extern samarbetspartner ger Jokkmokks kommun en tillgång till 
dokumenterad expertis och en beprövad modell för äldreboenden. Det finns 
företag på marknaden som erbjuder en helhetslösning som inkluderar 
behovsanalys, byggnation och förvaltning, vilket avlastar kommunens egna 
resurser. Den kooperativa hyresrättsmodellen minskar kommunens finansiella 
risker och säkerställer att överskott återinvesteras i boendet. 
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§ 92- fortsättning 
 
En extern aktör bidrar med specialistkompetens inom projektledning och 
hållbarhet, vilket säkerställer effektiva lösningar och certifierade byggnader. 
Deras erfarenhet av att inkludera lokala behov, stärker projektets kvalitet. 
Genom att välja denna modell kan kommunen avlasta interna resurser och 
samtidigt säkerställa moderna, funktionella och långsiktigt hållbara boenden 
för äldre. 
 
Tf. socialchef Pernilla Neuman och chef för samhälls- och 
infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår: 
 
Att besluta att ställa sig positiv till att upphandla en samarbetspartner för att 
genomföra en heltäckande behovsanalys, och för att kartlägga lösningar för 
framtidens äldreboenden i Jokkmokks kommun. 
 
Att föreslå kommunstyrelsen att anslå 500 000 kr för behovsanalys för 
framtidens äldreboenden i Jokkmokks kommun. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2025-02-10, § 13: 
 
Att ställa sig positiv till att upphandla en samarbetspartner för att genomföra 
en heltäckande behovsanalys, och för att kartlägga lösningar för framtidens 
äldreboenden i Jokkmokks kommun. 
 
Att anslå 500 000 kr för behovsanalys för framtidens äldreboenden i 
Jokkmokks kommun.  
 
Att den politiska styrgrupp som kommunstyrelsens tillsatte 2024-06-03 även 
blir styrgrupp för detta uppdrag. 
 
Att kommunstyrelsen även får regelbunden återrapportering av detta 
uppdrag. 


 
 Ärendets beredning 


 
Kommunstyrelsens beslut 2025-02-10, § 13. 
Tjänsteskrivelse från tf. socialchef Pernilla Neuman och chef för samhälls- och 
infrastrukturfunktionen Erik Fagerström daterad 2025-01-13. 
Kommunstyrelsens beslut 2024-06-03, § 57. 
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§ 92- fortsättning 
 
Överläggningar i arbets- och tillväxtutskottet 
 
Socialchef Thomas Bäckman informerar arbets- och tillväxtutskottet om 
arbetet med upphandlingen för utredningen för inriktningen av framtidens 
äldreboende. 
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 § 93 Dnr 2025:821 


 


Fjärrvärmekostnader för Folkets Hus Vuollerim 
 


Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar  
 
-för egen del 
 
att ge kommunchefen i uppdrag att utbetala 100 000 kronor till Vuollerim 
Folkets Hus i syfte att täcka fjärrvärmekostnader i byggnaden, 
 
-föreslå kommunstyrelsen beslut 
 
att från 2026 hanteras bidraget av Kultur- och Fritidsnämnden i syfte att få en 
enhetlig hantering av bidrag till föreningar. 


 


 
Ärendet 
 
Föreningen Vuollerim Folkets Hus har under perioden 2004-2020 beviljats ett 
driftstillskott om 165 000 kronor per år. Bidraget justerades 2021 till 175 000 
kronor. Byggnaden är drygt 40 år och i ett kontinuerligt behov av underhåll 
enligt föreningens ansökan. Kostnaderna för fjärrvärmen har i år fakturerats 
från Jokkmokks Energi AB. För att Folkets Hus i Vuollerim ska kunna betala 
dessa energikostnader behöver Jokkmokks kommun utbetala de resterande 
100 000 kronorna.  
 
För 2026 år budget föreslås att bidraget hanteras av Kultur- och 
Fritidsnämnden i syfte att få en enhetlig hantering av bidrag till föreningar. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott uppmärksammar därför Kultur- 
och Fritidsnämnden om att ett nytt avtal med Vuollerim Folkets Hus bör träffas 
för kommande period 2026 och framåt.  


 


 Ärendets beredning 
  
 Tjänsteskrivelse från kommunchef Lars Eriksson 2025-06-23. 
 
 Kopia till 
 Kommunstyrelsen 
 Kommunchef Lars Eriksson 
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 § 94 Dnr 2025:371 


Utvecklings- och handlingsplan för Porjusområdet 
 


Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar  
 
att uppmana Birgit Meier Thunborg (M) att inkomma med ett förslag på 
ambitionsnivå på en handlingsplan, samt 
 
att tills detta har inkommit lägga ärendet till handlingarna. 


 ____________ 
 


Ärendet 
 


Kommunfullmäktige beslutade 2025-02-24, § 7, som svar på en motion, att 
uppdra till kommunstyrelsen att starta arbetet med en utvecklings- och 
handlingsplan för området Porjus. 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2025-03-24, § 35, att 
uppdra till kommunchefen att ta fram ett förslag till arbetsgång för en 
utvecklings- och handlingsplan och redovisa denna till kommunstyrelsen innan 
årsskiftet. 
 
Kommunchef Lars Eriksson har berett ärendet. 
 
Utifrån uppdraget som svar på motionen (Dnr 2020:932) efterlyser 
förvaltningen förtydliganden kring den politiska ambitionsnivån och 
inriktningen för Porjusområdet. 
  
Från förvaltningen vill vi lyfta att detta i grunden är en fråga som bör föregås 
av ett politiskt ställningstagande.  
 
För att kunna utforma en ändamålsenlig arbetsgång behövs tydlighet kring:  
 
• Vilken nivå av utveckling som efterfrågas (ex. statusbevarande, 


expansion, ny infrastruktur, satsningar på näringsliv eller 
samhällsservice).  


• Vilket tidsperspektiv som avses.  
• Vilken roll kommunen ska ha (drivande aktör, samverkanspart, 


möjliggörare etc.).  
 
Förvaltningen menar att ärendet bör återremitteras till kommunstyrelsen 
för att:  
• Tydliggöra den politiska viljan och ambitionsnivån för utvecklingen av 


Porjus.  
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§ 94- fortsättning 
 
• Eventuellt formulera en politisk inriktningsplan eller vision som 


tjänstepersoner därefter kan arbeta vidare utifrån.  
 
När denna inriktning är tydliglagd, återkommer förvaltningen gärna med ett 
konkret förslag på arbetsgång och organisering av processen.  
 
Kommunchef Lars Eriksson föreslår arbets- och tillväxtutskottet besluta: 
 
Att återremittera ärendet. 


 
Ärendets beredning 
 
Tjänsteskrivelse från kommunchef Lars Eriksson 2025-05-12. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-03-24, § 35. 
Kommunfullmäktiges beslut 2025-02-24, § 7. 


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Kopia till 
 Birgit Meier Thunborg (M) 
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 § 95 Dnr 2025:298 
 


  Skrivelse gällande Strukturum AB:s framtida finansiering 
 


Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar  
 
att uppdra till kommunstyrelsens ordförande att uppmana Vattenfall att kliva 
ur styrelsen i Strukturum AB. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
En skrivelse från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har 
skickats till Vattenfall och Sparbankens Nords Näringslivsstiftelse. 
 
Strukturum i Jokkmokks AB bildades år 2002. Bolagets ägare är Företagarna 
Jokkmokk, Vattenfall AB, Sparbanken Nords näringslivsstiftelse och 
Jokkmokks kommun som vardera äger 25 % av bolaget. 
 
Styrelsen har beslutat att bolagets verksamhet ska vara än mer inriktad på 
lokal företagsutveckling, det vill säga bolagets kärnverksamhet, med minskat 
deltagande i olika projekt som följd. Detta då projektverksamheten tidvis varit 
ifrågasatt utifrån den nytta projekten bidragit med för det lokala näringslivet. 


 
Minskade intäkter från projektverksamhet, i kombination med allmänt ökade 
kostnader till följd av inflation och prisuppgång, har lett till att bolaget har 
behov av ytterligare finansiering för att fortsatt kunna bedriva den 
verksamhet som idag erbjuds till företagen. 
 
Sedan starten har Jokkmokks kommun varit den enda finansiären av bolagets 
verksamhet förutom att Vattenfall bidrog med 1 000 000 kr för cirka 10 år 
sedan. Jokkmokks kommun har sedan starten, genom uppdragsavtal, 
finansierat bolagets verksamhet med 78 192 000 kr. utöver detta har 
kommunen medfinansierat ett flertal projekt som Strukturum drivit eller 
deltagit i. Summan för dessa uppgår till ett antal miljoner. 


 
Då bolaget nu befinner sig i ett läge där ytterligare finansiering erfordras så 
anser Jokkmokks kommun att även Vattenfall AB och Sparbanken Nords 
näringslivsstiftelse behöver ta ett finansiellt ansvar för verksamheten såsom 
fallet är i exempelvis Gällivare. 
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§ 95- fortsättning 
 
Som jämförelse kan nämnas att Gällivare Näringsliv AB finansieras årligen 
som nedan: 
 
Gällivare kommun:     ca 2 500 000 kr 
LKAB:               1 000 000 kr 
Boliden:             1 000 000 kr 
Sparbanken:            350 000 kr 
Partnerföretag:          300 000 kr 
 
Ett fortsatt starkt näringsliv i Jokkmokk borde vara av mycket stor vikt för 
samtliga ägare av Strukturum AB. 
 
En finansiering som bygger på att ägarna av bolaget, som har ekonomiska 
resurser, går in med varsin del i finansieringen skulle över tid säkra en 
verksamhet som är i linje med vad styrelsen fattat beslut om. Det går också i 
linje med vad lokalt näringsliv efterfrågar. 
 
I nuläget finansieras Strukturum i Jokkmokk AB årligen enligt nedanstående: 
Jokkmokks kommun     2 600 000 kr  
Vattenfall AB:             0 kr 
Sparbanken Nords 
Näringslivsstiftelse          0 kr 
 
Jokkmokks kommun föreslår följande förslag till framtida finansiering av 
bolagets verksamhet från och med 2025: 
 
Jokkmokks kommun    3 000 000 kr 
Vattenfall AB:        1 000 000 kr  
Sparbanken Nords 
Näringslivsstiftelse:      300 000 kr 
 
Svar har inkommit från Vattenfall Vattenkraft AB.  
 
Bolaget menar att Vattenfall har ett omfattande engagemang i Jokkmokks 
kommun. Vattenfall har också arbetat aktivt för att bidra till 
näringslivsverksamheten. Vattenfall har gjort det genom vårt deltagande i 
Strukturum och i de sammanhang där Vattenfall kan dela kunskap, inspel och 
kontakter till såväl kommunen som till företag. 
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§ 95- fortsättning 
 
Oroliga tider, förändrade förutsättningar i vår omvärld kommer alltid att 
kräva prioriteringar och nya infallsvinklar i alla verksamheter. Vattenfall, som 
idag sitter med i Strukturums styrelse är gärna med och tar en konstruktiv 
dialog kring verksamheten som den bedrivs idag, nya vägval och möjligheter 
till samverkan med övriga aktörer i länet. Vattenfall kommer dock inte att 
medverka med ekonomiska medel. 
 
Kommunstyrelsen besluta 2025-04-07, § 56, att uppdra till kommunstyrelsens 
ordförande att gå vidare med ärendet till Vattenfalls högsta ledning. 
 
En svar har sedan dess inkommit från Vattenfall AB:s VD Anna Borg. 
 
Vi förstår att Jokkmokk, tillsammans med många andra kommuner, befinner sig 
i ett ansträngt läge. En orolig och oförutsägbar omvärld ställer nya krav, även 
på Vattenfall. Från Vattenfalls sida, som idag sitter med i näringslivsbolaget 
Strukturums styrelse, har vi erbjudit oss att medverka i en fortsatt konstruktiv 
dialog kring Strukturums verksamhet och möjliga vägval samt att se över 
möjligheterna till samverkan med andra aktörer i Norrbotten. Det erbjudandet 
står självklart fast. Vi kommer däremot inte, som vi tidigare meddelat, att 
medverka med ytterligare ekonomiska medel till Strukturum. 


 
Ärendets beredning 
 
Skrivelse från Anna Borg, Vattenfall AB, inkommen 2025-06-10. 
Kommunstyrelsens beslut 2025-04-07, § 56. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-03-24, § 52. 
Skrivelse från Tord Eriksson, Vattenfall Vattenkraft AB, inkommen 2025-03-
18. 
Skrivelse från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) daterat 
2025-03-05. 
 


 
 
 
 
 
 


 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) 
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 § 96 Dnr 2025:709 
 


Kommunstyrelsens uppsiktsplikt och informationskaos- och 
deficit i samband med Pionjärens stängning och hemtjänstens 
omorganisation 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar  
 
att för kommunstyrelsens del lägga skrivelsen till handlingen 


 ____________ 
  


Ärendet 
 
Det framgår av kommunallagen att kommunstyrelsen ska Leda och samordna 
förvaltningen av 
kommunens angelägenheter. Det innebär bl. a. att ha ett övergripande ansvar 
för kommunens olika nämnder och förvaltningar. Enligt 6 kap 1 § ska 
kommunstyrelsen ha uppsikt över övriga nämndens verksamhet, ska inte 
styra i detalj, men har en uppsiktsplikt i form av en övergripande tillsyn. 
 
Med detta initiativärende vill jag uppmärksamma styrelsen på de senaste 
händelser som har skett och sker i samband med avvecklingen av 
äldreboendet i Porjus. 
 


● Så sent som i måndags, den 26/5, fick 
kommunstyrelsens extra insatta arbetsutskott aktuell 
information om att flytten av Pionjärens hyresgäster 
skall inledas den 2/6 och skall vara avslutat den 17/6. 


● En dag senare, tisdag den 27/5, nåddes jag av 
informationen att flytten har senarelagds till slutet av 
september. 


● På onsdag, 28/5, kom informationen om att en del av de 
boende ska förflyttas, andra inte. Att flytten skall ske 
under augusti-månad och att Pionjären skall vara tömt 
senast i början av september. 


● Torsdagen, den 29/5, fick jag ett sms med information 
om att hemtjänsten ska utgå ifrån Jokkmokk from den 
9/6. 


● Fredagen, den 30/5, nås jag av en berättelse om att 
matleveranserna i framtiden inte ska bestå av när- och 
kökslagad mat, förutom att det ska bestå av 
massproducerade, djupfrysta rätter, regelbundet. 
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§ 96- fortsättning 
 
Tillvaron för Pionjärens hyresgäster, dess personal, anhöriga, vänner och 
övriga när- och fjärrstående liknas mer en berg- och dalbana de senaste 
veckorna. Informationsbrister och variationer har präglat allas vardag och har 
förorsakat stor oro och tom ängslan. 
 
Med detta tillkännagivande till kommunstyrelsens ledamöter och med 
beaktande av styrelsens övergripande uppsiktsplikt yrkar jag därför. 


 
● att kommunstyrelsen under dagens sammanträde delges en förklaring 


angående den föreliggande situationen med varierande tidsfönster och 
omständigheter samt en presentation av tids- och handlingsplaner för de 
ovan beskrivna åtgärder. 


 
Kommunstyrelsen beslutade 2025-06-02, § 60, att remittera Meier Thunborgs 
(M) ärende till arbets- och tillväxtutskottet för beredning. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsen beslut 2025-06-02, § 60. 
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 § 97 Dnr 2025:822 
 


Remissvar- Norrbottens energi- och klimatstrategi 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar  
 
att avge remissvar i enlighet med upprättat förslag på yttrande. 


 ____________ 
  


Ärendet 
 
Länsstyrelsen har regeringens uppdrag att samordna energi- och 
klimatpolitiska åtgärder utifrån nya energipolitiska mål. Där har regeringen 
tagit fram en strategi som ska ligga till grund för vad Norrbotten ska tycka. I 
underlaget så ingår också något som heter Framtidsbild 2045. 
 
Ett förslag på remissvar har tagits fram av kommunstyrelsens ordförande 
Roland Boman (FJK). 
 
Jokkmokks kommun kan kort konstatera att remissversionen för Norrbottens 
energi- och klimatstrategi prioriterar klimatutspel på vår miljös bekostnad. 
Ytterst så blir det en produkt som bygger på spekulation och på att en massiv 
miljöpåverkan ska fortsatt pågå i Jokkmokks kommun och Norrbotten. Det 
tydligaste exemplet idag är ju hur regeringen kör över Kiruna kommun vad 
gäller att öppna en kolgruva i klimatets tjänst. 
 
Jokkmokks kommun har också stora miljöingrepp att vänta i form av 400kv-
ledningar och planerade vätgasledningar. Det kommer att ytterligare påverka 
ekosystemet väldigt negativt. Lule Älv som redan idag kan anses vara ett 
vattendrag som utsätts för en ständigt pågående miljömassaker kommer att 
passera ytterligare en sk. Tipping Point genom ständiga fluktuationer i 
vattenstånd kopplat till regleringar som hänger ihop med den klimat- och 
energipolitik som förs idag Jokkmokks kommun tycker att inriktningen, och vi 
vet att det är ett uppdrag att genomföra regeringens politik, alltför ensidigt 
beskriver att det är helt ok att exploatera Norrbottens resurser utan att 
hänsyn till vår miljö eller vad människor som i sina liv är beroende av miljö 
och natur tycker. 
 
Jokkmokks kommun anser att energi- och klimatstrategin med den inriktning 
som ges i remissversionen är ett hot mot den framtid som vi vill se i vår 
kommun. Ingenstans ser vi att den här versionen främjar biologisk mångfald, 
friluftsliv, turism och rennäring som det står på sidan 40 i avsnittet 
Kompensation klimatneutralt Norrbotten 2045. Utfallet av en strategi med  
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§ 97- fortsättning 
 
den här inriktningen kan få stora negativa konsekvenser för Jokkmokks 
kommun och våra medborgare. 
 
Svaret från Jokkmokks kommun är att vi inte tror på den inriktning som 
remissversionen behandlar. Vi anser att en framtida strategi vad gäller energi- 
och klimat ska baseras på vad miljö och människor har för värde och 
möjligheter att finnas och verka i Jokkmokk och Norrbotten. Inte vad 
klimatindustrin och elproduktion har för målsättning. 


 
Ärendets beredning 
 
Förslag på remissvar. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Utredare Magdalena Fjellner 
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 § 98  
 


Information om remissvar- nationell mineralstrategi 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar  
 
att lägga informationen till handlingarna. 


 ____________ 
  


Överläggningar i arbets- och tillväxtutskottet 
 
Ordförande informerar att Norrbottens kommuner kommer att skicka in ett 
gemensamt remissvar där medlemskommuners synpunkter kommer att 
lyftas. 







